
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  23.júna 2020 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní: p. Baginová, Mgr. Valachová 

          

Prítomní občania:  

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Ďalej privítala p. Baginovú, 

kontrolórku obce. Uviedla, že celkového počtu 5 poslancov je prítomných 5. Skonštatovala, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

Starostka uviedla, že poslanci dostali pozvánku s programom zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Vyzvala poslancov k doplňujúcim návrhom k programu zasadnutia. Nikto s poslancov nemal 

doplňujúci návrh k programu. Za zapisovateľku určila p. Emíliu Sitárovu a za overovateľov zápisnice 

Ing. Miroslava Sitára a Petra Gerháta. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 2 

 

Do návrhovej komisie navrhla: Michala Godála a PhDr. Janu Vaňovú. 

Starostka dala hlasovať za takto predložený návrh na zloženie návrhovej komisie. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že poslanci dostali správu v písomnej forme, a tak sa s ňou mohli 

podrobne oboznámiť. Ďalej uviedla, že plnenie uznesení pravidelne kontroluje hlavná kontrolórka 

obce. Skonštatovala, že niektoré uznesenia sú splnené a ostatné sú v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 4 

 

V rámci tohto bodu starostka uviedla, že obec má po skončení rozpočtového roka povinnosť súhrnne 

spracovať údaje o rozpočtovom hospodárení do záverečného účtu. Podľa zákona k návrhu záverečného 

účtu dáva ešte pred jeho schvaľovaním stanovisko hlavný kontrolór obce. Preto vyzvala p. Baginovú, 

aby predložila svoje stanovisko k návrhu záverečného účtu obce Šišov za rok 2019. Po prečítaní 

stanoviska starostka predložila poslancom návrh uznesenia. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 



 

 

K bodu 5 

 

Starostka v rámci schvaľovania záverečného účtu uviedla, že pred schvaľovaním bol návrh zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce, aby sa k nemu mohli vyjadriť obyvatelia obce. 

K návrhu záverečného účtu neboli na obec doručené žiadne pripomienky a ďalšie návrhy. Taktiež ani 

poslanci nepredložili žiadne návrhy. Starostka  aj s prihliadnutím na stanovisko hlavného kontrolóra 

predložila poslancom na schválenie návrh záverečného účtu obce Šišov za rok 2019 a použitie zostatku 

finančného prebytku obce vo výške 7 469,95 € na tvorbu rezervného fondu a jeho použitie na 

spolufinancovanie projektov  a investičných akcií realizovaných obcou a na splatenie istiny úveru. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 6 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie a schválenie Návrh na úpravu rozpočtu- Rozpočtové 

opatrenie č. 2/2020 v súlade s § 14 odst. 2 písm. d) zákona č. 583/2004 Z.z. Požiadala p. Sitárovú – 

ekonómku obce, aby poslancov podrobne oboznámila s jednotlivými upravovanými položkami s rámci 

predkladaného rozpočtového opatrenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 7 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie a schválenie čerpanie rozpočtu obce za I. štvrťrok 

2020. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

  

K bodu 8 

 

Starostka požiadala p. Baginovú – hlavnú kontrolórku obce, aby predložila poslancom na prerokovanie 

a schválenie Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020. Vyzvala poslancov k doplneniu plánu. 

Starostka predložila poslancom návrh uznesenia:  schváliť Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

a poveriť kontrolórku obce p. Baginovú Martu k vykonaniu kontroly. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 9 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie  a schválenie nasledovné žiadosti občanov a 

organizácii: 

a)  Zámenu pozemku parc. č. 192/2 – orná pôda vo výmere 532 m2  vo vlastníctve p. Gavaldu, 

................... a pozemku parc. č. 194/5 – orná pôda vo výmere 1467 m2 vo vlastníctve obce 

Šišov, pričom predmetom zámeny by bola rovnaká výmera a zvyšok t.j. rozdiel žiadateľ 

doplatí obci v hodnote 1 € /m2, ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že pozemok, 

ktorého vlastníkom je obec Šišov je obcou trvalo nevyužívaný, (obec k nemu nemá prístup) 

a je dlhodobo využívaný p. Gavaldom. Pozemok, ktorý obec získa zámenou plánuje využívať 

ako prístupovú cestu na obecné pozemky. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 



Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

b)  Žiadosť pani Anny Vaňovej o odpustenie nájmu z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie, 

ktorá bola vyhlásená vládou SR od 12.3.2020.  

      OcZ prerokovalo a schválilo odpustenie nájmu za obdobie 1 mesiaca v sume 100,- EUR. 

             K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

c) Žiadosť spol. MEDO-DENT o odpustenie nájmu z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie, 

ktorá bola vyhlásená vládou SR od 12.3.2020. 

     OcZ prerokovalo a schválilo odpustenie nájmu za obdobie 1 mesiaca v sume 75,- EUR. 

            K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

            Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

d) Žiadosť p. Jozefa Pajtinu na odkúpenie časti pozemku cca 300 m2 z  parcely reg. C-KN č. 31/1 

– trvalý trávny porast v celkovej výmere 2986 m2, evidovaného na LV č. 24. Starostka 

k žiadosti uviedla, že podľa zákona o majetku obcí musí byť najskôr schválený zámer predaja. 

Keďže sa jedná o vysporiadanie pozemku pod domom možno posúdiť, že sa jedná o prípad 

hodný osobitného zreteľa. Avšak aby mohlo dôjsť k procesu schvaľovania predaja je potrebné 

vypracovať geometrický plán, ktorým bude určená presná výmera. V rámci schvaľovania 

zámeru predaja bola navrhnutá kúpna cena 1 €/m2.  

             K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

e) Žiadosť p. S. Richtarechovej na odkúpenie pozemku parcela reg. E-KN č. 334 o výmere 110 

m2 – lesný pozemok. Starostka uviedla, že na LV je zapísaný vlastník Miestny národný výbor 

Šišov, preto obec v tomto štádiu nemôže pozemok predať. Treba preveriť možnosť delimitácie 

pozemku do majetku obce a až následne môže obec uskutočniť predaj. Preto uviedla, že je 

potrebné preveriť možnosti a podmienky predaja.  

            K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

            Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

f) Žiadosť TJ Sokol Šišov o dotáciu vo výške 1 200,- EUR na II. polrok 2020. Starostka uviedla, 

že časť dotácie, ktorá bola poskytnutá klubu na I. polrok bola použitá na údržbu športového 

areálu. Uviedla, že aj napriek tomu, že sa z dôvodu mimoriadnej situácie futbal nehrá, musí 

klub zabezpečiť nákup hráčov a ostatného vybavenia pre zahájenie hráčskej sezóny.  

     K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

            Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 10 

 

V rámci bodu rôzne starostka poinformovala poslancov o nasledovnom:  

- bolo vyhlásené verejné obstarávanie na obstaranie detského ihriska pri materskej škole; 

- obec dostala z Trenčianskeho samosprávneho kraja dotáciu na realizáciu akcie Deň detí, ktorá 

sa mala konať 6. 6. 2020, vo výške 500 €. Z dôvodu mimoriadnej situácie sa táto akcia 

neuskutočnila, preto starostka navrhla požiadať TSK o možnosť použiť dotáciu na inú akciu 

pre deti, napr. spojenú s vianočnými trhmi. 

- obec musí vykonať opravu chodníka popri parku až po zastávku na funcín, tento je značne 

poškodený a v prípade, že nebude čo najskôr vykonaná oprava hrozí, že sa zrúti do priekopy; 

- obec bola úspešná pri podávaní žiadosti na projekt Wifi Pre Teba a dostala dotáciu vo výške 

14250 €; 



- v mesiaci máj bola v obci vykonaná kontrola z PPA na projekt: Rekonštrukcia kultúrneho 

domu v obci. Kontrola prebehla bez nedostatkov a obci bola v rámci refundácie poskytnutá 

dotácia v plnej schválenej výške, t.j. 29 181,30 €. 

- starostka informovala o havarijnom stave kanalizácie, ktorá odvádza splaškovú vodu zo 

základnej školy, materskej školy a školskej jedálen. Uviedla, že obec požiadala o finančné 

prostriedky na riešenie tejto havárie. Poškodené sú vývody zo septika, ktoré sa  nepodarilo 

pretlačiť a prečistiť. 

- starostka informovala, že od 1. júla bude zatvorená prevádzka v materskej škole z dôvodu 

nízkeho počtu prihlásených detí do škôlky, taktiež nebude ani v škole tzv. letný tábor z dôvodu 

nízkeho záujmu. V mesiaci august bude dva týždne prebiehať tzv. Letná škola, ktorá bude 

realizovaná s pomocou JUDr. Malinovského. Obec podala žiadosť o pridelenie finančných 

prostriedkov na jej zabezpečenie.   

 

K bodu 11 

 

V rámci interpelácii vystúpili poslanci : 

- PhDr. Vaňová – ohľadom voľby riaditeľa ZŠ informovala poslancov, že do výberového 

konania boli predložené 3 žiadosti, avšak z dôvodu nesplnenia kvalifikačných predpokladov 

bola jedna uchádzačka vylúčená. Výberové konanie  bude 6.7.2020 o 15,00 hod. Uviedla, že 

výberové konanie sa bude konať v budove základnej školy a bude potrebovať od obce 

zapožičanie riadu na občerstvenie; pripomienkovala spôsob vývozu komunálneho odpadu 

z dôvodu, že niektoré domácnosti majú aj viacero smetných nádob a pýtala sa či nie je možný 

nejaký jednotný kľúč na vývoz a taktiež aj na platenie poplatku. K priebehu výberového 

konania starostka uviedla, že obec požadovaný riad zapožičia. K vývozu komunálneho odpadu 

starostka uviedla, že v obci je zavedený poplatok na osobu a kalendárny deň bez ohľadu na 

počet smetných nádob. Do budúcna možno uvažovať, že by bol v obci zavedený množstevný 

zber a vtedy by sa platilo za kilogram odpadu. Najspravodlivejší spôsob by bol, keby mala 

zberová spoločnosť nainštalovanú váhu a vážila by sa každá nádoba a tak by sa presne vedelo 

koľko odpadu tá ktorá domácnosť produkuje, čo by sa potom premietlo aj do poplatku.  

- P. Gerhát – upozornil na suché stromy v parku. Starostka požiadala  poslancov o súčinnosť pri 

obhliadke stromov. Následne potom by obec podala žiadosť o výrub tak, aby tento mohol byť 

zrealizovaný v čase vegetačného pokoja a samozrejme by sa zrealizovala aj náhradná výsadba. 

 

K bodu 12 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanci diskutovali nasledovne : 

- P. Vaňová – navrhla, aby  obec vyzvala p. Malinovského, aby dal do poriadku stromy popri 

ceste, ktoré svojimi konármi zasahujú do cesty a taktiež aby zabezpečil odstránenie suchých 

stromov v blízkosti cesty. Starostka uviedla, že toto už ústne urobila, nakoľko sa sťažovali aj 

vodiči autobusov. 

- starostka v rámci diskusie informovala, že na poslednom stretnutí starostov sa rokovalo aj 

o uskutočnení mikroregionálnych slávnosti tzv. Deň Suchodolia. Predbežný termín konania bol 

určený na  deň 22.8.2020. K tomu PhDr. Vaňová uviedla, že v momentálnej situácii je to dosť 

veľké riziko. Starostka uviedla, že k tomu sa ešte stretnú starostovia a dohodnú či sa budú 

slávnosti organizovať alebo nie.  

- Starostka v  

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila 

 

 

 



K bodu 13 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

V Šišove, 23.6.2020 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Ing. Miroslav Sitár                                                         Peter Gerhát          

overovateľ I          overovateľ II             

                                                                                  

                                                                                

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

Zapísala: Emília Sitárová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


